
  

 

 ةاتفلل يملاعلا مويلا

 نملكتي تايتفلا

 ميدقتلا لجأ نم ةوعدلا
 
 

 !)IDG 2018( ةاتفلل يملاعلا مويلل ةعباسلا ىركذلا ماعلا اذه فداصي
 

 فيك حضوت يتلا صصقلاب عيمجلا مهلن انوعد .قلاطلإا ىلع لضفلأا ةنسلا هذه لافتحا لعجل كيلإ ةٍجاحب نحن
 تاهويديفلاو يناغلأا ،رعشلا ،ةيفارغوتوفلا روصلا ،ةينفلا لامعلأا مادختساب يوق ريثأت تاوذ نكت نأ تايتفلل نكمي
 !كتوصل ةجاحب نحن .ملاعلا يف تايتفلا هبعلت يذلا رودلا ضرعل

 :ةقيرطلا هذهب ةمهاسملا كنكمي
 
 ةروص وأ ،روصم ءادأ وأ ،ةباتكلا قيرط نع اهنع ريبعتلا كناكمإب .ةمهلملا كتصق انل يلسرأ ،١٨ نس تحت تنك اذإ
 رمتؤم يف هضرعل كءادأ وأ كلمع رايتخا متي دق .كراكفأو كتوصب يكراشتل ةينغأ وأ ينف لمع وأ ،ةيفارغوتوف
 صاخ ريدقت ىلع لامعلأا ميدقتب تاكراشملا لك ىظحتسو .كرويوين ةنيدم يف ةدحتملا مملأا يف ”نملكتي تايتفلا“
 .ةئنهتلا ةحفص وأ ةاتفلل يملاعلا مويلاب صاخلا يكبشلا ثبلا وأ DayoftheGirlSummit.org عقوم ىلع

 
 :ةيلاتلا ةلئسلأا نم لقلأا ىلع دحاو لاؤس نع يبيجأ ءًاجر
 
 ؟مويلا نيشيعت ثيح ةاتف ينوكت نأ هينعي يذلاام
 نم مداقلا ليجلل اهميدقت نأ نكمي يتلا ةحيصنلا يهام ؟ةاتف ينوكت نأ هينعي يذلاام ،ةيصخشلا كتبرجت ىلع ءًانب
 ؟لبقتسملا يف هنيحبصتس يذلا صخشلا نيوكت ىلع ةبرجتلا وأ ةفرعملا كلت ترثأ فيك ؟كعمتجم يف تايتفلا
 
 :ةيلاتلا ةلئسلأا نم لك وأ يأ نع بيجت يتلا لامعلأا وأ صصقلا كلت ديرن
 ؟نيشيعت ثيح ةاتف ينوكت نأ هينعي يذلاام -١

 ؟مويلا تايتفلا هجاوت يتلا تايدحتلا يهام -٢

 !.…فوس يذلا ليجلا نحن -٣

 ؟نيشيعت ثيح ضعبلا نهضعب تايتفلا دعاست فيك -٤

 ؟ةاتف كنوك يف هنيبحت يذلام -٥

 ةيئايزيفلاو ةيضايرلا مولعلا سيردت ىلع زيكرت ،ينهم بيردت :لاثم( ؟اًرهاب كلبقتسم نوكيل مويلا هنيجاتحت يذلام -٦
  )…؟بسانملا نيرمتلاو ميلعتلا ىلع لوصحلا ةلوهس ؟ةيئايميكلاو

 
 ةصق وأ اًيتاذ اًراوح نوكي نأ نكمي .هب كسفن نع ريبعتلا نيبغرت لكش يأبً لاماك اًفقوم يفص وأ ةنيعم ةصق يكراش
 !ةقلاخ ينوك .ةينغأ وأ ويديف طيرش وأ اًينفً لامع وأ اًبخاص اًثيدح وأ ةديصق وأ
 
 
 ؟ثدح اذام -
 ؟كانه ناك نم -



  

 

 ؟لصح ىتم -
 ؟تنأ تنك نيأ -
 ؟ةقيرطلا كلتب تفرصت اذامل -
 ؟كمعدب ماق نم -
 ؟ةجيتنلا تناك اذام -
 
 كمسا عم IDGsubmissions@gmail.com ينورتكللاا ديربلا قيرط نع ةقفاوم ةرامتسا و كلمع انل يلسرأ
 تيقوتلاب ١١:٥٩ ةعاسلا ويلوي / سطسغأ 25 فداصملا ةعمجلا موي لبق كب لاصتلاا تامولعمو كدلبو كرمعو
 .ةدحتملا تايلاولل يقرشلا
 
 :ةيلاتلا ريياعملا عم كلمع قفاوتي نأ ىلع يصرحا ءًاجر
 )ةملك ٢٥٠ـلا دودحب( يتاذ راوح وأ ةديصق
  )نيتقيقد نع ديزي لا( ويديف

 )لسكب ٥٠٠ X ٥٠٠ لقلأاع وأ ،jpeg( ةيفارغوتوف ةروص
 (لسكب X٥٠٠  ٥٠٠ لقلأاع وأ ،jpeg) كيفارغ ميمصت وأ ينف لمع

 
  



 
 
NAME OF CONSENTEE: __________________________________________________________________  

(Last)     (First)     (Middle)  
 
CONSENT FORM FOR MINORS: Girls Speak Out at the United Nations for IDG 2019  
 
DATE: _______________ ORGANIZATION (IF APPROPRIATE): __________________________________  
 
For good and valuable consideration, the receipt and sufficiency of which are hereby acknowledged, I hereby consent and agree 
to the following:  
 
1. I hereby grant to The Day of the Girl Summit (“IDG Summit”) and The Working Group on Girls (“WGG”) and others working 
for their behalf, and each of its respective licensees, successors and assigns (each a “Releasee”), the irrevocable, royalty-free, 
perpetual, unlimited right and permission to use, distribute, publish, exhibit, digitize, broadcast, display, modify, create 
derivative works of, reproduce or otherwise exploit my name, picture, likeness, creative works, and or voice (including any 
video footage of the same) (collectively, “Media”), or to refrain from so doing, anywhere in the world, by any persons or 
entities deemed appropriate by the IDG Summit and WGG, for any purpose (except defamatory) including, without limitation, 
any use for educational, advertising, non-commercial or commercial purposes in any manner or media whatsoever (whether 
known or hereafter devised) including, without limitation, online, in print campaigns, social media, in-store and via television. I 
agree that I have no interest or ownership in any of the Media.  
 
2. I shall have no right of approval, no claim to compensation and no claim (including, without limitation, claims based upon 
invasion of privacy, defamation, moral rights, or right of publicity) arising out of any use, alteration, blurring, illusionary effect 
or use in any composite form of my name, picture, likeness and voice. I agree that nothing in this Release will create any 
obligation on the WGG to make any use of the Media or the rights granted in this Release. I hereby release and hold harmless 
Releasees from any claim for injury; compensation or negligence resulting or arising from any activities authorized by this 
Release and any use of the Media by the WGG.  
 
NAME OF MINOR (please print):___________________________________________________________________  

ADDRESS: _____________________________________________________________________________________  

CITY: __________________________ STATE ______ ZIP ___________ COUNTRY ___________________________  

PHONE NUMBER: (_____)________________ ADDITIONAL PHONE (optional) (____)_________________  

 
Release for Minors (those under the age of eighteen): I, the undersigned, being a parent or guardian of the minor, hereby 
consent to the foregoing conditions and warrant that I have the authority to give such consent.  
 
 
NAME OF PARENT/LEGAL GUARDIAN (please print)      DATE  
 
_____________________________________________________________________________________________ 
SIGNATURE OF PARENT/LEGAL GUARDIAN (REQUIRED)     DATE 
 
 
PARENT/LEGAL GUARDIAN EMAIL ADDRESS*: ___________________________@__________________________  

(*Email addresses will not be used for any other purposes or distributed to third parties) 
 

www.DayoftheGirlSummit.org 
www.girlsrights.org 


